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PROTOKÓŁ NR V/2019 

Z  SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 29 MARCA 2019 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY 

___________________________________________________________ 

 

Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 15  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak 

Sekretarz – Alina Jarecka 

a także Pan Andrzej Płeska, który przybył w trakcie obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie potrzeb 

związanych z realizacją zadań i sprawozdanie z Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 

Budziszewice na lata 2016-2018. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach za 2018 rok 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2018 rok oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii za 

2018 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2020 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

4) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

5) Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Budziszewice w 2019 roku. 

8. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11.  Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia V sesji Rady Gminy Budziszewice, 

po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – wyjaśnił, że proponuje się aby punkty 5,6, i 7 

zrealizowane zostały po punkcie 3.  Następnie przedstawił porządek obrad, po czym zapytał o uwagi.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw               –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Porządek obrad przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI 

 

Protokół Nr IV/2019 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z IV sesji 

Rady Gminy, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw               –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 



3 

 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 4 

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU WSPIERANIA RODZINY ORAZ 

PRZEDSTAWIENIE POTRZEB ZWIĄZANYCH Z REALIZACJĄ ZADAŃ I SPRAWOZDANIE Z 

GMINNEGO PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY W GMINIE BUDZISZEWICE NA LATA 2016-

2018. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska- 

przedstawiła Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań i sprawozdanie z Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 

Budziszewice na lata 2016-2018.  

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT  5    

               SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI GMINNEGO OŚRODKA POMOCY SPOŁECZNEJ  

               W BUDZISZEWICACH ZA 2018 ROK ORAZ POTRZEBY W ZAKRESIE POMOCY SPOŁECZNEJ 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska- 

przedstawiła Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach 

za 2018 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach za 2018 rok 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 6 

              SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA 

              PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH ZA 2018 ROK ORAZ REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU  

              PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII DLA GMINY BUDZISZEWICE ZA 2018 ROK 
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Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska- 

przedstawiła Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych za 2018 rok oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziałania narkomanii dla Gminy 

Budziszewice za 2018 rok. 

Następnie poprosiła o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

za 2018 rok oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziałania narkomanii dla Gminy Budziszewice 

za 2018 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 7 

              PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2019 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła proponowane zmiany budżetu.  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 marca 

zaakceptowały proponowane zmiany budżetu. 

Opinia Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2019 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                 – 0 

 wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 
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14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr V/28/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2019 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice. Nadmieniła, że są one konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy 

zarówno Uchwałą Radę Gminy jak i Zarządzeniami Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w 

sprawie zmiany WPF Gminy Budziszewice. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym zapytał kto jest za jej przyjęciem, w 

wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwala Nr V/29/2019 w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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3) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2020 środków 

stanowiących fundusz sołecki,, 

 

Wójt – Marian Holak – złożył życzenia i pogratulował wybranym sołtysom. 

Powiedział, że  w naszej Gminie dotychczas fundusz sołecki nie był wyodrębniany. Spowodowałoby to 

zmniejszenie wolnych środków, a tym samym możliwości inwestycyjne Gminy, a nie spowodowałoby 

rozwoju w sołectwach. Największe sołectwo otrzymałoby najwięcej środków, a mniejsze – niewiele. 

Sołtys Sołectwa Budziszewice – Anna Jagiełło – powiedziała, że powinno być tak jak dotychczas. 

Wójt –Marian Holak -  powiedział, że zaproponował aby w przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć 

środki na granty sołeckie. Sołectwa będą mogły zrealizować jakieś zadania i wówczas okaże się jakie 

będzie zainteresowanie. 

Radny – Mieczysław Mikinka – zapytał czy można za te środki zrobić w sołectwie np. plac zabaw. 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – wyjaśniła, że można realizować tylko takie zadania, które sa 

zadaniami własnymi gminy. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że jeżeli chodzi o Zalesie to sprawa rozbija się o działkę, nie mamy 

tam lokalizacji na plac zabaw. 

Radny – Mieczysław Mikinka – powiedział, że lokalizacja to jest, bo mały plac zabaw zmieściłby się 

koło hydroforni. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały w tej 

sprawie. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice na rok 2020 środków stanowiących fundusz 

sołecki, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 za głosowało        –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się     – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 
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13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr V/30/2019 w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy Budziszewice 

na rok 2020 środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że chodzi o zaliczenie ulicy Sadowej do kategorii dróg gminnych. Jest 

to warunek konieczny przy ubieganiu się o dofinansowanie. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwala Nr V/31/2019 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ogłoszono przerwę. 
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5) Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Budziszewice w 2019 roku, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie Programu 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Budziszewice w 2019 roku. 

Następnie zapytał kto jest za przyjęciem uchwały w tej sprawie, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwala Nr V/32/2019 w sprawie Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Budziszewice w 2019 roku   stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

PUNKT 8 

               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  

              RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że w czasie od ostatniej sesji: 

 odbyły się wybory w sołectwach. Mamy nowo wybranych sołtysów, wszystkich tych, którzy 

byli dotychczas; 

 ogłoszony został przetarg na drogę w Zalesiu. Termin składania ofert upływa 1 kwietnia. 

Zainteresowanie jest spore. Zobaczymy jakie będą ceny; 

 Przygotowujemy wniosek na modernizację boiska przy szkole w Budziszewicach. 

Zastanawiamy się jaką nawierzchnię tam położyć; 
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 Przygotowujemy projekty na przebudowę dróg: Budziszewice ul. Szkolna - Leśna , 

ul.Letniskowa oraz drogę Węgrzynowice Modrzewie; 

 Otrzymaliśmy środki na zorganizowanie żłobka. Chcielibyśmy aby zaczął funkcjonować od 1 

października, pod warunkiem oczywiście, że uda nam się załatwić wszystkie formalności. 

Jeżeli chodzi o zainteresowanie, to  po trzech godzinach od podania informacji o naborze 

mieliśmy już komplet; 

 Przygotowujemy wniosek o środki na modernizację stołówki szkolnej; 

 Przygotowywany jest wniosek na modernizację budynku szkoły w Budziszewicach. Chcemy w 

czerwcu złożyć wniosek o dofinansowanie.  Musimy zrobić to tak, aby standardem nie 

odbiegało od nowego budynku; 

 Robimy rozeznanie dotyczące zapotrzebowania na tereny inwestycyjne. Można bowiem 

ubiegać się o środki na takie cele. Dotychczas minimalny teren jaki trzeba było przeznaczyć to 

3 ha, obecnie wystarczy 1ha. Mamy działkę za Budziszewicami, moglibyśmy uzbroić ją we 

wszystkie media i przeznaczyć pod działalność. Gdyby pojawił się ktoś z dobrym pomysłem 

mogłoby to spowodować rozwój gminy; 

 Prowadzimy rozmowy dotyczące doprowadzenia gazociągu do Budziszewic. 16 kwietnia 

odbędzie się spotkanie, po którym zapadną już jakieś decyzje; 

 Ceny za odpady rosną. Szkoda, że ZM „Bzura” nie udało się zrealizować zaplanowanej 

inwestycji, bo dzisiaj bylibyśmy w komfortowej sytuacji. Istnieje jeszcze szansa, że uda się 

tam otworzyć chociaż wysypisko. Niemniej jak to się skończy nie wiadomo; 

 Wczoraj zrobiłem objazd wszystkich dróg. W najgorszym stanie jest droga w kierunku 

Wyskwitna. Ogólnie jednak nie jest źle; 

Sołtys – Anna Jagiełło – powiedziała, że miał być przywieziony tłuczeń na Bartoszówkę i na ulicę 

Leśną. 

Wójt – Marian Holak – będzie. 

Sołtys – Wiesław Piechota – powiedział, że tłuczeń potrzebny jest tez w Węgrzynowicach od 

świetlicy do bramy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że w Rękawcu trzeba odnowić przejście dla pieszych  oraz 

przydałoby się wyznaczyć i namalować nowe przejście  na wysokości posesji Trzonków i Dudy. Ludzie 

często tamtędy przechodzą. 

Wójt – Marian Holak – wystąpimy do Zarządu Dróg. 

 

PUNKT 9 i 10 

                    ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

                    SPRAWY RÓŻNE 

 

Radny – Mieczysław Mikinka – powiedział, że około 3 lat temu zgłosił sprawę uporządkowania działki 

koło hydroforni w Zalesiu.  Około 20 metrów od studni głębinowych znajduje się hałda śmieci. 

Obecnie sama się już zmniejszyła, a to oznacza że część z tego przeniknęła do wód gruntowych. 

Wójt – Marian Holak -  powiedział, że właściciel tej działki miał dzierżawcy założyć sprawę o 

uprzątnięcie terenu.  

Radny – Mieczysław Mikinka – powiedział, że chodzi mu głownie o uprzątnięcie tej gnijącej hałdy, bo 

przykro na to patrzeć, a poza tym przenika to do wody, która pijemy. 

Wójt – Marian Holak – nie pijemy wód gruntowych, ale oczywiście zgadzam się z tym, że przykro na 

to patrzeć. 

Radna – Barbara Deperasińska – zapytała o sprawę rehabilitacji. 
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Wójt – Marian Holak – powiedział, że jeżeli chodzi o sprawę rehabilitacji to wcale nie jest prosta. 

Abyśmy my to uruchomili musimy powołać kierownika, który spełnia wiele określonych przepisami 

warunków. Zastanawiamy się czy przypadkiem nie wyposażyć tego gabinetu i go nie wydzierżawić. 

Sołtys – Halina Pakuła – zapytała czy będą obcinane drzewa w kierunku tarnowskiej Woli. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że jeżeli wyrobią się czasowo to tak. 

 

 

PUNKT 11 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął V sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                            (-)  Janusz Trzonek 


